
2025年第 111號號外公告
G.N. (E.) 111 of 2025

1.

候選人編號 候選人姓名 候選人所得票數
Candidate Number Name of Candidate Number of Votes Given to the Candidate

1 柯創盛
OR CHONG SHING WILSON 1,368

2 温俊文
WAN CHUN MAN 1,142

3 郭金發
KWOK KAM FAT 1,209

4 李詠民
LEE WING MAN 1,164

5 賴暖新
LAI NUEN SAN 1,062

6 阮建中
YUEN KIN CHUNG KENNY 782

7 佘靜怡
SHER CHING YEE 1,197

The following is a statement of the result of the above election held on 7 September 2025 -

選舉委員會界別分組補選

港九分區委員會、地區撲滅罪行委員會及地區防火委員會委員的代表界別分組

ELECTION COMMITTEE SUBSECTOR BY-ELECTIONS
REPRESENTATIVES OF MEMBERS OF AREA COMMITTEES, DISTRICT FIGHT CRIME COMMITTEES,

AND DISTRICT FIRE SAFETY COMMITTEES OF HONG KONG AND KOWLOON SUBSECTOR

於2025年9月7日舉行的上述選舉的結果公布如下 ─

NOTICE OF RESULT OF ELECTION

2025年第XXX號號外公告
G.N. (E.) XXX of 2025

《選舉管理委員會(選舉程序) (選舉委員會)規例》
ELECTORAL AFFAIRS COMMISSION

(ELECTORAL PROCEDURE) (ELECTION COMMITTEE) REGULATION

選舉結果公告

2. 特此公布下列候選人在上述界別分組中當選 —

2025年 9月7日
7 September 2025

柯創盛
OR CHONG SHING WILSON

温俊文
WAN CHUN MAN

郭金發
KWOK KAM FAT

李詠民
LEE WING MAN

賴暖新
LAI NUEN SAN
佘靜怡

SHER CHING YEE

It is hereby notified that the following candidates are declared to be elected for the above-mentioned subsector -

上述界別分組的選舉主任鄺家鋒太平紳士

KWONG Ka-fung, Wilson, JP
Returning Officer for the above-mentioned subsector
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